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Allmänhetens frågestund

Inga frågor ställs av allmänheten vid sammanträdet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 77

Skinnskattebergs kommunfullmäktige 2018—2022

Närvarande ledamöter — upprop.

r
Ledamöter Närvaro Notering

5 Lena Lovén Rolén Ja
L Carina Sändor Ja

SD Ewa Olsson Bergsledt Ja
5 Tony Bölja Ja
S Helena Nykänen Ja_
L Tobias Jarstorp Ja Ej § 85 pga jäv

513 Oscar Sjöstedt - Anmält förhinder, ingen ersättare
S Roger lngvarsson - Anmält rörhinder. Soili Raja Aho
M Bo Öberg Ja
5 Eva Anderberg Ja
L Elisabelh Åberg Ja Ej § 82 pga jäv
V Fredrik Skog Ja
C Helena Norrby Ja Ej § 82 pga jäv

SD Vesa Koskelainen - Anmält frånvaro, ingen ersättare
5 Lars-Göran lgnberg Fammé Ja
5 Sabine Thungren Ja
L Anders Nordenbris Ja

SD Jonny Emtin - Anmält mrhinder
5 RolfSass Ja
5 Aneth Arvidsson Ja Ej § 85 pgajäv
L Vanja Leneklint Ja
5 Klaus Jesse Ja

SD Pär Hultman Ja
5 Ann-Christine Andersson Ja — Närvarande § SI—IIS
L Susanne Karlsson Ja
M Staffan Strid - Anmält frånvaro, ersättare Pemilla Danielsson
5 Pentti Lahtinen Ja

SD San von Walden Ja
V Helena Cederberg Ja Ej § 85 pga jäv
C Ulf Kjeflin Ja
L Solveig Hammarström Ja

Justerandes.si ii.
- J Utdragsbestyrkande
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§ 77 forts.

Skinnskaftebergs kommunfuUmäktige 2018—2022

Tjänstgörande ersättare — upprop

Ersättare Nirvaro Notering

M Angeligue Nyström Nej

M Pernilla Danielsson Ja Ersätter Staffan Strid

C RolfAndersson Nej
C Sonja Råberg Nej
L Warja Rafik Nej

L Anna-Lena Lundén Nej
L Margareta Nordenbris Nej

L Kjell Andersson Nej
5 Han-Eric Johansson Nej

5 Ewa Wikström Nej Anmält frånvaro

5 ElofEngman Nej

5 Barbara Laaksonen Nej
5 Laila Åberg Nej

‘ S Soili Raja-Aho Ja Ersätter Roger lngvarsson
V Anna Werner Nej

V Agneta C. Lundberg Nej
SD - Ersättare vakant

SD Cecilia Olsson Bergstedt Nej 1
SD Therese Lövdahl Nj_j

Justerande sig . Utdragsbestyrkande
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§ 78

Ändring i föredragningslista

Kommunfullmäktige beslutar

fl ärende 13 Dc’lårsrappori med årsprognos 2020 utgår.

Justerand sigm Utdragsbestyrkande
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Val av protokolijusterare tillika rösträknare, tid och plats

Kommunfullmäktige beslutar

fl utse Penni Lahtinen (S) och Tobias Jarstorp (L) till protokoiljusterare, tillika rösträknare.

att protokollet justeras måndag den 26oktober2020 kl. 14:00 i klassrummet på Aspebäcken.

Justerande sign. Utdragsbestyrkande
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§ 80

Information från revisionen — information

Kommunfullmäktige får på sammanträdet information från revisionen.

Revisionens vice ordförande informerar om att revisonen nu är fulltaliga. Informerar om kommande
granskningar i höst.

Kommunfullmäktige beslutar

att (acka rör informationen.

Justerands sign. Utdragsbestyrkande
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§ 81

Information om styrmodellen

Kommunchefen informerar om den nya styrmodellen, förslag till styrmodell kommer som ärende till
nästa kommunfullmäktige.

Kommunfullmäktige beslutar

att lägga informationen till handlingarna.

Justerand si n. Utdragsbestyrkande
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§ 82 KS 2020-382-106

Årsredovisning 2019 Norra Västmanlands Samordningsförbund

Förbundsdireklionen för Norra Väsimanlands Samordningsförbund har beslutat att överlämna
årsredovisning med bokslut för är 2019 till medlemskommunema för fastställande. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Vård- och omsorgsutskottet beslutade 2020-05-25. § 56 föreslå kommunfullmäktige
att fastställa upprättad årsredovisning för år 2019 för Norra Västmanlands Samordningsförbund. 4
bevilja styrelsen och de enskilda ledamöterna ansvarsfrihet samt
att uppmana Norra Västmanlands Samordningsförbund att använda Freveko AB:s förbättringsförslag
i styrelsearbetet 2020.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-06-16, § 146 enligt vård- och omsorgsutskottet förslag an
föreslå kommunfullmäktige
att Fastställa upprättad årsredovisning för är 2019 för Norra Västmanlands Samordningsförbund
att bevilja styrelsen och de enskilda ledamöterna ansvarsfrihet.
att uppmana Norra Västmanlands Sarnordningsförbund att använda Freveko AB:s förbättringsförslag
i styrelsearbetet 2020.

Helena Norrby (C) och Elisabeth Åberg (L) anmälerjäv och deltar inte i handläggning och beslut i
detta ärende.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvaraj

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstvrclscns rörslag

att fastställa upprättad årsredovisning för år 2019 rör Norra Västmanlands Samordningsförbund

att bevilja styrelsen och de enskilda ledamöterna ansvarsfrihet.

att uppmana Norra Västmanlands Samordningsfärbund att använda Freveko AB:s förbättringsförslag
i styrelsearbetet 2020.

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande
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§83 KS2018-797-219

Avfalispian för Skinnskafteberg som medlem i VafabMiljö
Kommunalförbund

Förslag till Avfalisplan 2020—2030 har under våren 2019 remitterats och ställts ut. Ett stort antal
synpunkter inkom och ett reviderat förslag till avfallsplan där kommunernas synpunkter beaktats
togs fram. Vid sill möte den 17april 2020 fattade Direktionen beslut om att skicka reviderat förslag
till avfallsplan vidare till respektive kommunfullmäktige för beslut under 2020. En tjänsteskrivelse i
ärendet finns upprättad.
Bilagor finns digitalt i mejlet med kallelsen, skickas inte per post utan delas ut på sammanträdet. Du
som vill läsa dem innan sammanträdet på papper. kan hämta underlagen på kommunhuset hos
kommunsekreterarna.

Tidigare behandling av ärendet
Tekniska utskottet beslutade 2020-05-29, § 31 föreslå kommunfullmäktige
att anta avfallsplan rör Skinnskattebergs kommun. Planen börjar gälla när samtliga beslut fattas av
Kommunalförbundet samtliga medlemskommuner.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-06-19, § 145 enligt tekniska utskottets förslag föreslå
kom m unful 1 mäktige
att anta avfallspian för Skinnskattebergs kommun. Planen börjar gälla när samtliga beslut fattas av
Kommunalförbundet samtliga medlemskommuner.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S).

Pentti Lahtinen (5) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag ji anta avfallsplan för
Skinnskanebergs kommun. Planen börjar gälla när samtliga beslut fattas av Kommunalförbundet
samtliga medlemskommuner.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

g anta avfalispian för Skinnskattebergs kommun. Planen börjar gälla när samtliga beslut fattas av
Kommunalförbundet samtliga medlemskommuner.
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§ 84 KS 2020-308-5 11

Skinnskattebergs kommuns lokala trafikföreskrift om högsta
tillåtna hastighet på väg 233 i tätorten Skinnskafteberg

Trafikverket ska från och med 1 december 2020 ändra hastigheten på väg 233 till 80km i timmen
från idag 90 km i timmen. 1 tätorten Skinnskatteberg har kommunen från tätortsgränsen och 270
meter in tätorten 90km i timmen. För att ra en jämn hastighet på väg 233 behöver kommunen
sänka hastigheten. 1-lastighel 60 km i timmen flyttas 270 meter till tätonsgränsen. Därmed
försvinner 90 km i timmen helt från väg 233. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet

Kommunstyrelsen beslutade 2020-05-19. §110. att godkänna förslag till lokal trafikföreskrift och
skicka den på remiss till Trafikverket.

Tekniska utskottet beslutade 2020-09-04. § 41 föreslå kommunfullmäktige
anta Skinnskattebergs kommuns lokala föreskrifter om högsta tillåtna hastighet på väg 233 i

tätorten Skinnskatteberg.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 190 enligt tekniska utskottets förslag föreslå
komm unful 1 mäktige
gfl anta Skinnskattebergs kommuns lokala föreskrifter om högsta tillåtna hastighet på väg 233 i
tätorten Skinnskatteberg.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (5).

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

fl anta Skinnskattebergs kommuns lokala föreskrifter om högsta tillåtna hastighet på väg 233 i
tätorten Skinnskatteberg.
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§ 85 KS 2020-481-106

Årsredovisning 2019 Norra Västmanlands Utbildningsförbund
(NVU)

Förbundsdirektionen för Norra Västrnanlands samordningsrörbund. NVU har överlämnat
årsredovisning samt revisionsberättelse för 2019 till medlemskommunerna för fastställande. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Barn-och utbildningsutskottet beslutade 2020-09-04, § 30
att överlämna förslag till beslut gällande an fastställa upprättad årsredovisning 2019 Norra
Viistmanlands UtbildningsPörbund (NVU) och att bevilja styrelsen och de enskilda ledamöterna
ansvarsfrihet till kommunstyrelsen.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29. § 171 röreslåkommunfullmäktige
att fastställa upprättad årsredovisning 2019 Norra Västmanlands UtbildningsPörbund (NVU).
att bevilja styrelsen och de enskilda ledamöterna ansvarsfrihet.

Aneth Arvidsson (S), Helena Cederberg (V) och Tobias Jarstorp (L) anmälerjäv och deltar inte i
handläggning och beslut i detta ärende. Ingen närvarande ersättare för Helena Cederberg (V) eller
Tobias Jarslorp (L).

Klaus Jesse (S) tjänstgör som ordförande istället för Aneth Arvidsson (5) och Vanja Leneklint (L)
väljs att justera denna paragral

Ordröranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens rörslag

fastställa upprätiad årsredovisning 2019 Norra Väsimanlands Utbildningsförbund (NVU).

ffl bevilja styrelsen och de enskilda ledamöterna ansvarsfrihet.

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande
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§86 KS20l9-542-l06

Upplösningsavtal Norra Västmanlands Utbildningsförbund, NVU

Arbetet med att upplösa förbundet kan delas upp tre etapper; framtagning av et så kallat
upplösningsavtal, genomförande av avtalet och själva överföringen av verksamhet till Fagersta
kommun.

En tjänstemannagrupp har bildats för arbetet med att ta fram förslag till upplösningsavtal.
Tjänstemannagruppen består av kommuncheferna för Fagersta, Norberg och Skinnskatteberg.
Kommunchef för Fagersta kommun är sammankallande. Kommuncheferna biträds av
utbildningschef vid NVU. ekonomichefer, HR-chefer, och utbildningschefer.
Kommunfullmäktige har att ta ställning till upplösningsavtalet. En tjänsteskrivelse ärendet finns
upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Ledningsutskottet beslutade 2020-09-09, § 101 föreslå kommunfullmäktige
att godkänna förslag till upplösningsavtal. inklusive bilagor.
att förbundets styrning fram till och med verksamhetsövergången till Fagersta kommun vid
halvårsskiftet 2021 ska ske utifrån ett långsiktigt perspektiv och med god ekonomisk hushållning.

Komrnunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 172 enligt ledningsutskottets förslag föreslå
korn m unful 1 mäkti ge
fl godkänna förslag till upplösningsavtal. inklusive bilagor.
fl förbundets styrning fram till och med verksamhetsövergången till Fagersta kommun vid
halvårsskiftet 2021 ska ske utifrån en långsiktigt perspektiv och med god ekonomisk hushållning.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att godkänna förslag till upplösningsavtal. inklusive bilagor. Finns i slutet på protokollet.

ffI förbundets styrning fram till och med verksamhetsövergången till Fagersta kommun vid
halvårsskiftet 2021 ska ske utifrån ett långsiktigt perspektiv och med god ekonomisk hushållning
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§ 87 KS 2020-664-lot

Lönepolicy i Skinnskaftebergs kommun

Förvaltningen har upprättat ett förslag till reviderad lönepolicy rör Skinnskattebergs kommun. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Ledningsutskottet beslutade 2020-09-09, § 102 föreslå kommunfullmäktige
ffi! anta reviderad lönepolicy.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29. 173 enligt ledningsutskottets förslag föreslå
kommun fullmäktige

anta reviderad lönepolicy.

1 ärendet yttrar sig Lena Lovén Rolén (S).

Lena Lovén Rolén (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att anta reviderad lönepolicy.

Ordröranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens rörslag

att anta reviderad lönepolicy.
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§ 88 KS 2020-657-101

Skinnskatteberg kommuns policy för informationsteknik, IT
policy

Skinnskattebergs kommun har ingen nu gällande IT-policy. därför har förvaltningen upprättat ett
förslag till IT-policv för Skinnskattebergs kommun att antas av kommunfullmäktige. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Ledningsutskoflet beslutade 2020-09-09. § 104 föreslå kommunfullmäktige
att anta upprättat förslag till Skinnskatteberg kommuns policy för informationsteknik. IT-policy.

1 ärendet yttrar sig Lena Lovén Rolén (S).

Lena Lovén Rolén (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag
att anta upprättat förslag till Skinnskaueberg kommuns policy rör informationsteknik, LT-policy.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens ffirslag

att anta upprättat förslag till Skinnskatteberg kommuns policy för informationsteknik, lT-policy.

1
Justerand si n. Utdragsbestyrkande
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§ 89 KS 2020-725-042

Omfördelning av investeringsmedel 2020

Förvaltningen har inte nytflat hela budgeten för investeringen i GIS projektet (Geo data och
kartsystemet), orsaken är omtag i befintligt system med inköp av ny hårdvara samt uppdatering.
Kommunfullmaktige beslutade 2019-L 1-18 §104 om budget på 1 000 000 kr riktat för inköp till
GIS projektet. Förvaltningen har tagit fram förslag till kommunfullmäktige an omfördela 650 000
kr från GIS till IT lnfrastruktur. En tjänsteskrivelse 1 ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Ledningsutskottet beslutade 2020-09-09. § 105 föreslå kommunfullmuktige
att omfördela investeringsmedel på 650 000 kr till IT-infrastruktur från GIS projektet.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 176 enligt ledningsutskottets förslag föreslå
kommunfullmäktige att omfördela investeringsmedel på 650 000 kr till IT-infrastruktur från GIS
projektet.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens rörslag

an omfördela invesieringsmedel på 650 000 kr1111 IT-infrastruktur från GIS projektet.

Justerandes sign. \ Utdragsbestyrkande
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§90 KS 2020-484-002

Aftestreglemente med tillämpningsanvisningar

Enligt kommunens diarium finns inte något gällande anestreglemente för Skinnskauebergs
kommun. Ekonomiavdelningen har tagits fram ett förslag till anestreglemente med
tillämpningsanvisningar för kommunfullmäktige att anta. En tjänsteskrivelse i ärendet finns
upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Ledningsutskotiet beslutade 2020-09-09. § 110 föreslå kommunfullmäktige

anta förslag till attestreglemente. samt tillämpningsanvisningar.
att attestreglementet med tillämpaingsanvisningar gäller tills vidare.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 181 enligt ledningsutskottets föreslå
komm unful lm äktige
att anta förslag till attestreglemente, samt tillämpningsanvisningar.
att attestreglementet med tillämpningsanvisningar gäller tills vidare.

1 ärendet yttrar sig Lena Lovén Rolén (S).

Lena Lovén Rolén (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att anta förslag till
atlestreglemente. samt tillämpningsanvisningar. samt att atlesiregiementet med
tillämpningsanvisningar gäller tills vidare.

Ordröranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå
frågan mcd ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens rörslag

anta förslag till attestreglemente. samt tillämpningsanvisningar.

gfl attestreglementet med tillämpningsanvisningar gäller tills vidare.

till beslut och finner

Justerande sign. t\ Utdragsbestyrkande
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§91 KS 2020-205-101

Utbetalning av kommunalt partistöd för år 2021.

Kommunfullmäktige ska enligt kommunallagen årligen besluta om utbetalning av kommunalt
partistöd. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Ledningsutskottet beslutade 2020-09-09, § III föreslå kommunfullmäktige
att partistöd utbetalas i nivå med beslut av kommunfullmäktige i budget år 2021.
att partistöd för år 2021 utbetalas till följande partier: Arbetarepartiet Socialdemokraterna,
Centerpartiet, Liberalerna, Moderaterna. Sverigedemokraterna och Vänsterpartiet.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29. § 182 enligt ledningsutskottets röreslå
kommunfullmäktige
att panistöd utbetalas i nivå med beslut av kommunfullmäktige i budget år 2021.
att partistöd rbr år 2021 utbetalas till röljande partier: Arbetarepartiet Socialdemokraterna.
Centerpartiet, Liberalerna, Moderaterna. Sverigedemokraterna och Vänsterpartiet.

Ordföranden stillier frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan mcd ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunsh’relsens förslag

att padistöd utbetalas i nivå med beslut av kommunfullmäktige i budget år 2021.

gfl partistöd för år 2021 utbetalas till följande partier: Arbetarepuniet Socialdemokraterna,
Centerpartiet. Liberalerna. Moderaterna. Sverigedemokraterna och Vänsterpartiet.
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§ 92 KS 2020-231-031

Svar på motion angående att göra Malmaskolan till
placeringsskola

En motion angående att göra Malmaskolan till placeringsskola har inkommit från Bo Öberg (M) och
Staffan Strid (M). Kommunfullmäktige beslutade 2020-03-09. § 25 an överlämna motionen till
kommunstvrelsen för beredning. Motionärerna vill att Förvaltningen påbörjar förhandlingar med
Köpings kommun för att göra Malmaskolan till en placeringsskola. En tjänsteskrivelse i ärendet
finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Barn-och utbildningsutskottet beslutade 2020-04-28, § 20 röreslå kommunfullmäktige
an avslå motionen med motiveringen att en grundskola inte kan ha två separata huvudmän som
huvudansvariga rör verksamheten.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-05-19. §132 att ärendet äterremitteras till rörvaltningen För en
vidare beskrivning av vad en placeringsskola innebär, tex. Konsekvenser För skolskjutsar. Finns det
lagutrymme?

Barn-och utbildningsutskottet beslutade 2020-09-01, § 31 föreslå kommunfullmäktige
att motionen anses besvarad.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 191 enligt Barn-och utbildningsutskottets förslag Föreslå
kommunfullmäktige motionen anses besvarad.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M). Lena Lovén Rolén (5) och Tony Bölja (5).

Bo Öberg (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens F&lag all motionen anses besvarad.

Ordröranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
mcd ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens rörslag

att motionen anses besvarad.
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§ 93 KS 2020-530-101

Svar på motion angående införande av LEAN.

En motion i rubricerat ärende har inkommit från Bo Öberg (M). En tjänsteskrivelse i ärendet finns
uppräftad.

Tidigare behandling i ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2020-06-08, § 72. att överlämna motionen till kommunstyrelsen för
beredn ing.

Ledningsutskottet beslutade 2020-09-09, § 112 föreslå kommunfullmäktige
avslå motionen med motiveringen att framtagande av styrmodell är pågående efter beslut av

kommunstyrelsen 2019-1 1-26, § 267.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29. § 192 enligt ledningsutskonets förslag föreslå
kom m unfu lIm äkt ige
art avslå motionen med motiveringen att framtagande av styrmodell är pågående efter beslut av
kommunslyrelsen 2019-11-26, § 267.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M) och Lena Lovén Rolén (S).

Lena Lovén Rolén (S) yrkar bifall kommunstyrelsens förslag
att avslå motionen med motiveringen att framtagande av styrmodell är pågående efter beslut av
kommunstvrelsen 2019-1 l-26. § 267.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att avslå motionen med motiveringen att framtagande av styrmodell är pågående efter beslut av
kommunstyrelsen 2019-1 1-26, § 267.
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§ 94 KS 2020-516-101

Svar på motion angående införande av elektronisk dosett.

En motion i rubricerat ärende har inkommit från Bo Öberg (M). En tjänsteskrivelse i ärendet finns
upprättad.

Tidigare behandling i ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2020-06-08. § 70. att överlämna motionen till kommunstyrelsen för
beredning.

Ledningsutskottet beslutade 2020-09-09, § 113 ffireslå kommunfullmäktige g avslå motionen.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 193 enligt ledningsutskonels förslag föreslå
kommunfullmäktige att avslå motionen.

1 ärendet yttrar sig Lena Lovén Rolén (S) och Klaus Jesse (5).

Lena Lovén Rolén (5) och Klaus Jesse (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att avslå
motionen.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att avslå motionen.

Sammanträdet ajourneras rör paus

Sammanträdet återupptas.

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

v
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§95 KS2019-310-l01

Svar på motion om + 65 boende

En motion om + 65 boende väcktes vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-03-II av Bo Öberg
(M) och Staffan Strid (M). Motionärerna skriver bland annat att kommunen kommer inom några år
vara i behov av ytterligare demensboenden men också den boendeformen Tn’gghetsboende.
Motionärerna yrkar att ombilda delar av Släntvägen till —65. Innan en eventuell omvandling kan
beslutas behöver en behovsutredning genomPäras. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-03-1 1, § 18 överlämna motionen till kommunstyrelsen för
beredn ing.

Tekniska utskottet beslutade 2020-09-04. § 43 föreslå kommunfullmäktige
att avslå motionen.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 195 enligt tekniska utskottets förslag föreslå
kommunfullmäktige att avslå motionen.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M) och Lena Lovén Rolén (S).

Lena Lovén Rolén (S) yrkar enligt kommunstyrelsens förslag an avslå motionen.

Bo Öberg (M) yrkar bifall till motionen.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Bo Öbergs (M) förslag och
finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.

Reservation från Bo Öberg (M) och Pernilla Danielsson (M) till fö-ån för eget yrkande.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrclsens förslag

att avslå motionen.

Justerand.s sign Utdragsbestyrkande

Q% M;\
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§96 KS2018-905-101

Svar på motion om att bygga flerfamiljshus

En motion om att bygga flerfamiljshus väcktes vid kommunfullmäktiges sammanträde 2018-11-12
av Bo Öberg (M) och Staffan Strid (M). Motionärerna skriver bland annat att Skinnskatiebergs
kommun behöver flera bostadslägenheter. bland annat för att fa igång så kallade flyttkedjor. Innan
beslut fattats om placering för nytt miljövänligt bostadshus kan tomt inte avynras. En tjänsteskrivelse
i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2018-11-12, § 91 att överlämna motionen till kommunstyrelsen för
beredn ing.

Tekniska utskottet beslutade 2020 -09- 04, § 44 föreslå kommunfullmäktige
att avslå motionen.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 196 enligt tekniska utskottets förslag föreslå
kommunfullmäktige an avslå motionen.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M), Pentti Lahtinen (5), Lena Lovén Rolén (5), Fredrik Skog (V) och
Aneth Arvidsson (5).

Bo Öberg(M) yrkar bifall till motionen.

Pentti Lahtinen (5) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag il avslå motionen.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Bo Öbergs (M) förslag och
finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.

Reservation från Bo Öberg (M) och Pernilla Danielsson (M) till förmån för eget förslag.

Kommunfullmiktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att avslå motionen.

Justerande gn. .A i Utdragsbestyrkande
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§97 KS2018-0903-l0l

Svar på motion om detaljplan för industriområden

En motion om detaljplan för industriområden väcktes på Kommunfullmäktiges sammanträde 2018-
11-12 av Bo Oberg (M) och Staffan Strid (M). Motionärerna skriver bland annat att Skinnskattebergs
kommun har ont om detaljplanerad mark för industri. Fram till idag har inget företag visat intresse
rör aU etablera sig. inom detaljplanens område. 1 nuläget ser förvaltningen aU inget hinder finns för
etablering och således inget behov av ny detaljplan. En tjänsteskrivelse i ärendet finns uppräflad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2018-11-12, § 93 att överlämna motionen till kommunstyrelsen rör
beredning.

Tekniska utskottet beslutade 2020-09-04, § 45 Pöreslå kommunfullmäktige
att avstå motionen.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 197 enligt tekniska utskottets förslag föreslå
kommunfullmäktige fl avslå motionen.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M). Pentti Lahtinen (5) och Fredrik Skog (V).

Bo Öberg (M) yrkar bifall till motionen.

Pentti Lahtinen (5) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att avslå motionen.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Bo Öbergs (M) förslag och
finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.

Reservation från Bo Öberg (M) och Pernilla Danielsson (M) och Ulf Kjellin (C).

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunshrelsens förslag

att avslå motionen.
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§98 KS2OI9-540-101

Svar på motion om Riddarhyttans före detta skola

En motion om Riddarhyttans före della skola väcktes vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-
06-03 av Bo Oberg (M) och Staffan Strid (M). Motionärerna yrkar. att kommunen flyttar förskolan
Ekorren, att kommunen i första hand försöker sälja skolan och att kommunen i andra hand river
skolan. Innan kommunstyrelsen övergripande har hanterat kommunens lokalutnyttjande enligt
fullmäktiges beslut, är det inte möjligt att ta ställning till enskilda fastigheter. En tjänsteskrivelse i
ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-06-03, § 62 att
överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.

Tekniska utskottet beslutade 2020-09-04, § 46 föreslå kommunfullmäktige
att motionen anses besvarad.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 198 enligt tekniska utskotteÉs f&slag f&eslä
kommunfullmäktige an motionen anses besvarad.

1 ärendet yttrar sig Lena Lovén Rolén (5).

Lena Lovén Rolén (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslagg motionen anses besvarad.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att motionen anses besvarad.

Justerandep’sign. Utdragsbestyrkande

, 4
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§99 KS2019-1119-l0I

Svar på motion om soiceller på kommunens byggnader

En motion om soiceller på kommunens byggnader väcktes vid kommunfullmäktiges sammanträde
2019-12-16 av Fredrik Skog (V) och Helena Cederberg (V). Motionärerna föreslår
kommunfullmäktige besluta att installera solceller på kommunens rörvaltningsbyggnader (till
exempel Klockarbergsskolan, Hemgården och Aspebäcken) och hyreshus. En tjänsteskrivelse i
ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäklige beslutade 2019-12-16, § 140 att överlämna motionen till kommunstyrelsen för
beredn ing.

Tekniska utskottet beslutade 2020-09-04. § 47 fdeslå kommunfullmäktige
att motionen anses besvarad.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29. § 198 enligt tekniska utskottets förslag röreslå
kommunfullmäktige motionen anses besvarad.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (5), Helena Norrby (C) och Fredrik Skog (V).

Pentti Lahtinen (5) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att motionen anses besvarad.

Helena Norrby (C) och Fredrik Skog (V) yrkar bifall till motionen.

Ordröranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Helena Norrbys (C) rörslag
och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.

Reservation från Helena Norrby (C), Ulf Kjellin (C), Fredrik Skog (V) och Helena Cederberg (V).

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att motionen anses besvarad.

Justerande Utdragsbestyrkande
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§ 100 KS2019-104-I01

Svar på motion om tiggeri

En motion om tiggeri väcktes vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-03-Il av Ewa Olsson
Bergstedt (SD). Motionärerna yrkar att kommunen i sina lokala ordningsröreskrifier inför tillstånd
som krävs från Polismyndigheten för att bedriva tiggeri och insamling av pengar. Kommunen har
inte fått in klagomål eller signaler om problem beträffande tiggeri i kommunen. En tjänsteskrivelse i
ärendet finns upprällad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-03-Il, § 21 att överlämnamotionen till kommunstyrelsen för
beredning.
Tekniska utskottet beslutade 2020-09-03, § 48 föreslå kommunfullmäktige
att avslå motionen.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 200 enligt tekniska utskottets förslag föreslå
kommunfullmäktige an avslå motionen.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S), Ewa Olsson Bergstedt (SD). Fredrik Skog (V) och Lena
Lovén Rolén (5).

Ewa Olsson Bergstedt (SD) och Bo Öberg (M) yrkar bifall till motionen.

Penni Lahtinen (S). Fredrik Skog (V) och Lena Lovén Rolén (5) yrkar bifall kommunstyrelsens
förslag att avslå motionen.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmåktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Ewa Olsson Bergstedt (SD)
förslag och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.

Reservation från Ewa Olsson Bergstedt (SD), San von Walden (SD), Pär Hultman (SD) och Bo
Oberg (M).

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att avslå motionen.

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande
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§ 101 KS2018-90l-l0l

Svar på motion om omvandling av f.d. Björken

En motion om omvandling av före detta Björken väcktes vid kommunfullmäktiges sammanträde
2018-11-12 av Bo Öberg (M) och Staffan Strid (M). Motionärerna föreslår att Björken 1 omvandlas
till Trygghetsboende samt att Björken 2 omvandlas till demensboende. Innan en eventuell
omvandling kan beslutas behöver en behovsutredning genomföras. En tjänsteskrivelse i ärendet finns
upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2018-1 1-12. § 95 attöverlämna motionen till kommunstyrelsen rör
beredn ing.

Tekniska utskottet beslutade 2020-09-04, § 49 r&l kommunfullmäktige
att avslå motionen.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 201 enligt tekniska utskottets rörslag röreslå
kommunfullmäktige avslå motionen.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M), Lena Lovén Rolén (S). Sabine Thungren (5) och Anders
Nordenbris (L).

Bo Öberg (M) yrkar bifall till motionen.

Lena Lovén Rolén (5) och Sabine Thungren (5) yrkar bifall till kommunstyrelsens rörslag att avslå
motionen.

Ordröranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Ordföranden ställer proposition pi Bo Öbergs (M) förslag och kommunstyrelsens förslag och
finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelscns (5) förslag.

Reservation från Bo Öberg (M) och Pernilla Danielsson (M) till förmån rör eget förslag.

Kommunfullmäktigc beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att avslå motionen.

Justerand si . Utdragsbestyrkande

/N



SkinnskatteI
n

Kommun fu limtiktige
Sammanträdesprotokoll

2020- 10-19 Sid. 124

§ 102 KS 20l9-230-1O1

Svar på motion om att främia brukandet av “ödehusen”

En motion om att främja brukandet av “ödehusen väcktes vid kommunfullmäktiges sammanträde
2019-03-Il av HelenaNorrby (C) och Ulf Kjellin (C). Motionärema yrkar att kartlägga vilka ödehus
som finns i Skinnskatteberg. att ta kontakt med ägarna rör afl sen de är intresserade av att sälja eller
hyra ut på längre tid samt att sprida information om detta projekt på ett intresseväckande sätt ffir
bästa genomslag och lotsa intresserade köpare till husrörsäljare/uthyrare. En tjänsteskrivelse i
ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-03-11, § 22 att överlämna motionen till kommunstyrelsen för
beredning.

Tekniska utskottet beslutade 2020-09-04, § 50 röreslå kommunfullmäktige
att motionen anses besvarad.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 202 föreslå kommunfullmäktige
att bifalla motionen.

1 ärendet yttrar sig Helena Norrby (C), Ro Öberg (M), Fredrik Skog (V). Lena Lovén Rolén (S) och
Carina Såndor (L).

Helena Norrby (C). Ro Öberg (M). Lena Lovén Rolén (S) och Carina Såndor (L)
yrkar bifall till kommunstyrelsens rörslag att bifalla motionen.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att
med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att bifalla motionen.

gå till beslut och finner frågan

Justerandes ign. Utdragsbestyrkande

9%A
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§ 103 KS2019-3l1-lol

Svar på motion gällande installation av duschroboten Poseidon

Bo Öberg och Staffan Strid har lämnat in en motion gällande installation av duschroboten Poseidon.
Kommunfullmäktige beslutade 2019-03-11. § 19 att överlämna motionen till kommunstyrelsen rör
beredning. Motionärerna föreslår an Skinnskattebergs kommun ska installera duschroboten Poseidon
inom äldreomsorgen. Motionärema lyfter i sin motion att rörelsehindrade personer själva ska kunna
ta hand om sin personliga hygien, personalen undvika tunga lyft och den äldre kan minska
halkolyckor. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-03-Il, § 19 att överlämna motionen till kommunstyrelsen rör
beredn ing.

Vård- och omsorgsutskottet beslutade 2020-05-25, § 61 förslå kommunfullmäktige
att avslå motionen.

Kommunslyrelsen beslutade 2020-06-16, § 153 röreslå kommunfullmäktige
att anse motionen besvarad med motiveringen att rörvaltningen bör se över intresset och möjligheten
att i framtiden installera duschrobotar.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M).

Bo Öberg (M) yrkar bifall till kommunsivrelsens rörslag all anse motionen besvarad med
motiveringen an rörvaltningen bör se över intresset och möjligheten an i framtiden installera
duschrobotar.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens rörslag

att anse motionen besvarad med motiveringen an rörvaltningen bör se över intresset och möjligheten
att i framtiden installera duschrobotar.

Justerandes ign. \ Utdragsbestyrkande

7f



Skinnsi!Jt
XIUTWmun Sammanträdesprotokoll
Kommunfullmiiktige 2020-10-19 Sid. 126

§ 104 KS2OI9-l01l-l01

Svar på motion angående dricksvaften i Skinnskaftebergs
kommun

En motion om vatlenrening i Skinnskattebergs kommun väcktes av Bo Öberg (M) och Staffan Strid
(M) vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-11-18. Kommunfullmäktige beslutade 2019-11-18,
§ 112 att överlämna motionen till kommunstyrelsen rör beredning. Motionärerna skriver aU PFAS
ämnen i dricksvattnet är en onyttig ingrediens. PEAS ämnen finns bland annat i teflonpannor.
vattenavsiötande textilbeläggningar samt i brandskyddsmedel och yrkar att Skinnskaflebergs
kommun säkerställer att vi renar dricksvattnet med bästa tillgängliga teknik i kommunens
dricksvattenförsörjning. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-11-18, § 112 att överlämna motionen till kommunstyrelsen rör
beredn ing.

Tekniska utskottet beslutade 2020-05-29. § 33 ffireslä kommunfullmäktige
att motionen anses besvarad.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-06-16. § 155 enligt tekniska utskottets Pörslag föreslå
kommunfullmäktige motionen anses besvarad.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M).

Bo Öberg (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att motionen anses besvarad.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens rörslag

att motionen anses besvarad.

Justerandes sign.\ Utdragsbestyrkande

W!



Skinnska
IX - mun
Kommunfullmäktige

Sammanträdesprotokoll
2020- 10-19 Sid. 127

§ 105 KS 2019-1013-101

Svar på motion angående vaftenrening 1 Skinnskattebergs
kommun

En motion om vattenrening 1 Skinnskattebergs kommun väcktes av Bo Öberg (M) och Staffan Strid
(M) vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-Il-IS. Kommunfullmäktige beslutade 2019-1 1-IS.
§ 114 nit överlämna motionen till kommunstvrelsen för beredning. Motionärerna skriver an det blir
allt mer aktuellt med bästa vattenreningsteknik. Motionärerna oroas för läckage av läkemedelsrester i
kommunens vattendrag och yrkar att Skinnskattebergs kommun säkerställer att vi renar vårt vatten
med bästa tillgängliga teknik i kommunens reningsverk i Nedre Vänern. Lillsvan (Färna) och i
Riddarhynan. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-1 1-18, § 112
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.

Tekniska utskottet beslutade 2020-05-29, § 34 föreslå kommunfullmäktige
att motionen anses besvarad.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-06-16. § 156 enligt tekniska utskottets förslag föreslå
kommunfullmäktige att motionen anses besvarad.

1 ärendet yttrar sig Ro Öberg (NI).

Bo Öberg (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag gII motionen anses besvarad.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner frågan
med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag

att motionen anses besvarad.

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

v
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Kommunfullmäktige

§ 106

Sammanträdesprotokoll
2020-10-19 Sid. 128

Interpellationer och frågor

Regler för interpellationer och frågor finns i Arbetsordningen rör kommunfullmäktige 2014-09-08,
§21.

Vid dagens sammantrUde hade inga interpellationer inkommit och det ställdes inga frågor.

Justerande si n.\ Utdragsbestyrkande

___

(.1



SkinnskattIt
5IUfl Sammanträdesprotokoll
Kommunfullmäktige 2020-10-19 Sid. 129

§ 107 KS 2020-860-101

Medborgarförslag: Sänk hastigheten från 50 kmlh till 30 kmlh

Et medborgarffirslag 1 rubricerat ärende har inkommit från Leif Karlström.

Kommunfullmäktiges presidium röreslår kommunfullmäktigc att besluta
att överlämna medborgarrörslaget till kommunstyrelsen rör beslut och delgivning.

Ordffiranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo all gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beslut och delgivning till
kommunfullmäktige senast 30juni 2021.



Skinnskfti
IIEFiiUfl Sammanträdesprotokoll
Kommunfullmäktige 2020-10-19 Sid. 130

§ 108 KS2020-874-10l

Bygga en frisbeegolfbana i Skinnskattebergs kommun

Ett medborgarförslag i rubricerat ärende har inkommit från Albin Alm Johansson.

Kommunfullmäktiges presidium röreslår kommunfullmäktige att besluta
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beslut och delgivning till
komm unful 1 mäkti ge.

Ordfdranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gä till beslut och finner
frågan mcd ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen rör beslut och delgivning till
kommunfullmäktige senast JO juni 2021.

Justerandes ign. Utdragsbestyrkande



Skinnskt
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Kommunfullmäktige
Sammanträdesprotokoll

2020-l0-N Sid. 131

§ 109 KS 2020-851-101

Återvinningscontainrar, placering

Et medborgarPörslag i rubricerat ärende har inkommit från Dorrit Söderholm.

Kommunfullmäktiges presidium föreslår kommunfullmäktige att besluta
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrclscn rör beslut och beslut och
delgivning till kommunfullmäktige.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan mcd ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar

gg överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beslut och delgivning till
kommunfullmäktige senast 30juni 2021.

Justerandes &gn. UtdragsbestyrkandeiL
UJ
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Kommunfullmäktige
Sammanträdesprotokoll

2020-10-19 Sid. 132

§ 110 KS 2020-893-101

Ang. Radhuslängan vid Aspebäcken

En motion i rubricerat ärende har inkommit från Bo Öberg (M).

Kommunfullmäktiges presidium föreslår kommunfullmäktige att besluta
att överlämna motionen till kommunstvrelsen för beredning.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar

att överlämna motionen till kommunstyrelsen rör beredning.

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande
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mun Sammanträdesprotokoll
KommunfuLlmäktige 2020-10-19 Sid. 133

§ III KS2020-892-lOI

Ang. Kurs i anbudsgivning.

En motion i rubricerat ärende har inkommit från Bo Öberg (M) och Ewa Olsson Bergstedt (SD).

Kommunfullmäktiges presidium röreslår kommunfullmäktige att besluta
att överlämna motionen till kommunstyrelsen rör beredning.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktigc beslutar

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.

Justerands sign. Utdragsbestyrkandez,4j
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koflimun Sammanträdespratokoll
KornmunfullrnLiktige 2020-10-19 Sid. 134

Motion om att minska antalet fullmäktigeledamöter

En motion i rubricerat ärende har inkommit från Ewa Olsson Bergstedt (SD),
(SD), San von Walden (SD), Par Huitman (SD) och Jonny Emtin (SD).

Kommunfullmäktiges presidium röreslår kommunfullmäktige att besluta
att överlämna motionen till kommunstyrelsen rör beredning.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar

att överlämna motionen till kommunstyrelsen rör beredning.

§ 113 KS 2020-882-101

2022

Oscar Sjöstedt



Skinnska -

mun Sammanträdesprotokolt
Kommunfullmäktige 2020-10-19 Sid. 135

§ 113 KS2020-916-IOI

Entlediganden

Anna Werner (V) har inkommit med en begäran om entledigande från uppdraget som ersättare i
Kommunfullmäktige.

Kommunfullmäktige har att entlediga henne från uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige
och hos Länsstyrelsen begära ny röstsammanräkning.

Kommunfullmäktige beslutar

entlediga Anna Werner (V) från uppdraget som ersättare i Kommunfullmäktige och hos
Länsstyrelsen begära ny röstsammanräkning.

Justerandes! i ‘n. Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktige

§ 114

Sammanträdesprotokoll
2020-10-19 Sid. 136

Val till förtroendeuppdrag

Kommunfullmäktige ska förrätta val till uppdrag som revisor i NVU efter Sara Pettersson Ruyter.
Valberedningens Pörslag presenteras vid sammanträdet.

Ordrdranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar

att välja Lennart Lidqvist till uppdrag som revisor i NVU efter Sara Pettersson Ruyter.



Skinnska -

mun Sammanträdesprotokoll
Kommunt’ullmäktige 2020-10-19 Sid. 137

§ 115

Delgivningar

2020-06- 16
Överförmyndarnäm nden
Inställt sammanträde

2020-05-28
Miljö- och byggnadsnämnden
Protokoll 2020-05-28

2020-09-0 1
Överrörmyndarnämnden
Inställt sammanträde

2020-08-27
Miljö- och byggnadsnämnden
Protokoll 2020-08-27

2020-10-06
Överförmyndarnämnden
Protokoll 2020-10-06

2020- 10-08
Miljö- och byggnadsnämnden
Protokoll 2020-10-08

NVU
2020-06-22
Budgetprognos 2020-05-3 1

Granskning av Hjälpmedelsnämnden
2020-06-22
KS 2020-590-007
Rapport från revisorema i Region Västmanland har genomfört en granskning av
Hj älpmedelsnäm nden.

Ordföranden ställer fiigan om kommunfullmäktige är redo att g till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar

fl lägga delgivningama till handlingarna.

Justerandes sign. UtdragsbestyrkandeL&, L9k



SkinnskatV
Sammanträdesprotokoll

Kommunfullmäktige 2020-10-19 Sid. 138

§ 115 forts.

Delgivning beslutade medborgarförslag

Svar på medborgarrörslag angående matkostnader rör boenden på Hemgården och
Klockarbergsgärden.
KS 2019-260-101
Kommunstyrelsen beslutade 2020-06-16. § 151
att taxorna. bland annat matkostnader. ska ses över inför 2021 och att medborgarförslaget därmed
anses besvarad.

Svar på medborgarförslag gällande personligt ombud
KS 2019-867-101
Kommunstyrelsen beslutade 2020-06-16. §152
att medborgarförslaget ska anses besvarad med motiveringen att kommunfullmäktige beslutade
2019-1 1-18. § 101 om budgeten för 2020. Där finns medel avsatta räran ingå i samverkan i
Västmanland gällande personligt ombud. Skinnskattebergs kommun har etablerat samarbete med
Västerås stad kring personligt ombud och inväntar nu ett avtal om köp av personligt ombud.

Svar på medborgarrörslag angående Klockarberget
KS 2019-272-101
Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 206 enligt tekniska utskottets förslag
att medborgarförslaget anses besvarad.
Tillätag med motiverina: Det är vägföreningens åtagande att ansvara för skötseln av
Klockarberget.

Svar på medborgarlbrslag om odlingslotter för kommunens invånare
KS 2019-885-101
Kommunstyrelsen beslutade 2020-09-29, 208 enligt tekniska utskottets förslag
att medborgarförslaget anses besvarad.
Tillägg med motivering: En förening behöver bildas men ingen har anmält intresse till att bilda en
förening.

Svar på medborgarförslag angående belysning på strandpromenaden
KS 2018-859-101
Konimunstyrelsen beslutade 2020-09-29, § 209 enligt tekniska utskottets förslag
att medborgarrörslaget anses besvarad.
Tillägg med motivering: Att arbetet pågår med uppsättning av belysning.

Ordföranden ställer frågan om kommunfullmäktige är redo att gå till beslut och finner
frågan med ja besvarad.

Kommunfullmäktige beslutar

att lägga delgivningama med upplästa motiveringar till handlingarna.

Justeran4s sig4.”\ Utdragsbestyrkandegc,vjry
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KOMMUN

Rekommenderad harneringnd3 preliminära kostnader per kommun
Sammanfattningsvis rekommenderar Söderberg & Partner att ansvarsförbindelsen dli
största del hanteras genom försäkringslösning. Genom försäkring stängs nttnga av de
cvanarande riskerna i pensionsskulden, framför allt livslängdsrisken. Den kvarvarande
risken är värdesäkringen (inflationen). Den överförs, mot ersättning fran Norbergs och
Skinnskattebergs kommuner, till Fagersta kommun. Eventuella korrigeringar som kan
uppkomma i efterhand faller pä Fagersta kommun. Vad gäller avsättning för pensioner i
balansräkningen rekommenderas att skulden i sin helhet övertas av Fagersta kommun.
Norbergs och Skinnskattebergs kommuner betalar sina respektive andelar dli Fagersta
kommun.

1 ör&hIb.d
Som fördelningsgrund för hantering av N\’L:s pensionsskulder används:
Fagersta kommun
Norhergs kommun 25%
Sbnnskattebergs kommun 20¼;
Detta speglar den fördelning som kommunerna bidragit med rnedlemsbidrag under NVU:s
verks a mh e tsdd.

Skuldvänlcr;g z’id &eiiqgande av skuld
Konsulren rekommenderar att övergingspengen utgär ifrän vad tredje part skulle kräva it
utbyte mot övertagande av skuld, inklusive marginal för att hantera löpande
administration. Konsulten räknar därför med 20% i rskpremie/riskbuffert som tillfaller
Fagersta kommun vid övertagande av skuld Frän annan kommun. Det motsvarar den
riskpremie/dskbuffert som försäkringsbolag tar in utöver förväntad kostnad.

Pn’/iminäd utfallper komimm
Ukvidavräkning hantering au penonsskuld NVV

-
-

tkr Kvarvwwide skuld
Fagersta Norberg Sklnnskatte&rg Fagersta kommun

Ansvarsförblndelse !örskrlng
11.9 mkr • nskbuffefl 1 854 3 510 2 856 0

Msvmtötlndelseuäsiieskfing 6 62 50 0
r;sker tas tserav Fagersta

Anwaisförbind&se. övrig skuld 0 161
skud ta; ver av Fagersta

Skuld 1 balansräknlng
162rnkr. rpskbuffert 0 4860 3888 8910
skuld tas över av Fagersta 1<

6skfrd skuld i baiansratning .2050 -31C0

Attbatala” 7854 4603 3683

Utgående skuld förNVU 1 Ø 0 - 9 41fl

IKommunchefema och ekonomichef för förbundet/Fagersta och Norberg, ställer sig
bakom den av konsulten rekommenderade hanteringen.
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Beskrivning av hantering av pensionsskulder vid upplösningen
av Norra Västmanlands Utbildningsförbund

Bakgrund
Norra Väsrmanlands Utbildningsförbund ska upplösas. 1 samband med upplösningen ska
förbundets pensionsskulder regleras mellan medlemskommunema. 1 enligheten med
överenskommelse mellan kommuncheferna har extern part antlitats för att ta fram
rekommendationer på hantering av pensionsskulderna vid upplösningen av förbundet.
Lppdrager genomfördes av Söderberg & Partner. .\rendct har beretts av kommuncheferna
samt ekonomichef vid förbundet/Fagersta och Norberg.

Ärendet
Om penshmsskulder i kommuner och kommunalförbund
.-lusnu:g?bimide/se — skuld utan/hr /mLm.rnV.:nmgn

• Gäller upparbetad skuld till och med år 1997.
• Det finns ingen bokförd skuld. Utbetalning sker manadigen till nuvarande

pensionärer och uthetahungen blir att likstäfla med kostnaden.
• Kommuner och kommunalförbund upplyser om ansvarsförbindelsens storlek i

årsredovisningen. Kvarvarande skuld indexeras årligen.

‘1PscYt/uiflI,’/5rpeiLfiOJiei — skuld i imlan.nYknng’n
• Gäller upparberad skuld fran 1998.
• som bokförd skuld i organisationens balansräkning.
• Skulden motsvaras av organisationens skuld till de som tjänar över 7,5 phb/ar
• Skulden förändras utifrån de personer och lönenivaer som finns i organisationen
• Arets skuldförändring blir arets kostnad.

• Uppvisad skuld är kostnadsförd.

Alternativa lösningar
Följande alternativ har utvärderats:

• Kontoföring
• Förvaltning
• Stiftelse
• Försäkring

Alternativen har utvärderats utifrån nedanstiende bedörnningsgmnder:
• Så litet kvarvarande ätagande rörande pensioner som möjligt mellan kommunerna efter

upplösningen av förbundet
• Ej för komplicerade lösningar
• En så rättvis uppdelning vad gäller både kostnader och risker som möjligt

IL

Postadress: 737 80 Fagersta 0223 -44000 växel Plusgiro: 12 37 80-9
Besäksadress: Norbergsvägen 19 e-post: infofagersta.se Bankgiro: 547-6890

hemsida: fagersta.se Org. nr: 212000—2106
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Överenskommelse gällande hantering av pensionsåtaganden
inom Norra Västmanlands Utbildningsförbund

Norra Västmanlands Utbildningsförbunds pensionsätagande inklusive löneskatt uppgår
enligt pensionsadministratören KPA:s prognos per 2019-12-31 till 26,6 miljoner kronor
varav ansvarsförbindelse 12,4 miljoner knrnor och avsättningar för pensioner som skuld i
balansräkning till 16,2 miljoner kronor.

Lnder NVU:s verksamhetstid har avsättningar för pensioner kosmadsförts hos
äga rkoinmunern a.

1 samband med inlösen av skulder uppkommer riskpremier/riskbuffert som uppg2tr till
cirka 20°’.

Fördelningsgmnd
Som fördelningsgrund för hantering av NV L’:s pensionsskulder används:
Fagersta kommun
Norbergs kommun 25%
Skinnskattebcrgs kommun 20’o
Detta speglar den fördelning som kommunerna bidragit med medlemsbidrag under NVL:s
verksamhetstid.

Änsvatsfårbindelse
Försäkras bort förutom en mindre del som avser värdesäkring (0,5 mkr) och som per
2021 -05—01 övertas av Fagersta kommun. Preliminär inlösenkostnad uppgar till 14,3
miljoner kronor och regleras per 2021-05-Dl. Norbergs och Skinnskattebergs kommuner
betalar senast 2021-05-31 in sin respektive andelar del av värdesäkringen till fagersta
kommun.

Angivna belopp är preliminära och blir definitivt efter att KPA har beräknat exakt vad
inlösenkostnaderna kommer att uppgå till.

Avsättning för pensioner
Skulden i balansräkningen övertas i sin helhet av Fagersta kommun. Norbergs och
Skinnskattebergs kommuner betalar 2021-08-31 sina respektive andelar till Fagersta
kommun. Preliminär litlösenskuld för förmänsbesrämd ålderspension uppgar till 19,4
miljoner kronor.

Angivet belopp är preliminärt och blir definitivt efter att KPA har beräknat exakt vad
inlösenkostnaderna kommer att uppgå till.

Postadress: 737 80 Fagersta 0223 - 440 00 växel lusgiro: 12 37 80-9Besöksadress: Norbergsvägen 19 e-post: info@fagersta.se Bankgfro: 810-3079
hemsida: fagersta.se Org. nr 212000—2106
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KOMMUN

Rekommenderad hantering och preliminära kostnader per kommun
Sammanfattningsvis rekommenderar Söderberg & Partner att ansvarsförbindelsen till
största del hanteras genom fiirsäkdngslösning. Genom försäkring stängs manga av de
kvanarande riskerna i pensionsskulden, framför allt livslängdsiisken. Den kvarvarande
risken är värdesähingen (inflationen). Den överförs, mot ersättning från Norbergs och
Skinnskattebergs kommuner, till Fagersta kommun. Eventuella korrigetingar som kan
uppkomma i efterhand faller på Fagersta kommun. Vad gäller avsättning för pensioner i
balansräkningen rekommenderas att skulden i sin helhet övertas av Fagersta kommun.
Norbergs och Skinnskattebergs kommuner betalar sina respektive andelar till Fagersta
kom mun.

1 bile/mngsgrinrd
Som fördelningsgrund för hantering av NVU:s pensionsskulder används:
Fagersta kommun
Norbergs kommun
Skinnskattebergs kommun 2O¼
Detta speglar den fördelning som kommunerna bidragit med medlemsbidrag under NVU:s
verksamherstid.

S’kuIdrän/erh<g tid /h’e,iaganile at’ skri/il
Konsulten rekommenderar att övergångspengen utgtr ifrän vad tredje part skulLe kräva it
utbyte mot övertagande av skuld, inklusive marginal för att hantera löpande
administration. Konsulten räknar därför med 2(Y¼ i riskpremic/riskhuffcrt som tillfaller
Fagersta kommun vid övertagande av skuld frän annan kommun. Det motsvarar den
dskpremie/riskbuffert som försäkringsbolag tar in utöver förväntad kostnad.

Preliminärt nt/2il1 pr kommun

Ukvidavräkning hantering av pensicnsskuld NVU
kr Kva.vnnde skuld

Fagersta Novberg SrJnnskaueberg Fagenukooimw,
Ansvanfärbindelse färs5kring
lL9r.t—nsktufiaft 7S54 357t 265€ 0

Msvarsfärblndelse vänleskring 0 62 W 0
r:sker tas över av Fagersta It

Ansvanf5rblndelee, övrig skuld 0 ifi 129
skuld tas everas Fagersta

Skuld 1 baIansrknIng
iE,lw.kt —nskbuffe 0 4S0 3843 8929
skuld fly över av Fagersta

Enkförd skuEd i balansräkning -4 0 •3 240

AflbetaIa lEM 4SJ3 3684

UtendeskuldfärNVU 0 0 9410

Kommuncheferna och ekonomichef för förbundet/Fagersta och Norberg, ställer sig
bakom den av konsulten rekommenderade hanteringen.
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Beskrivning av hantering av pensionsskulder vid upplösningen
av Norra Västmanlands Utbildningsförbund

Bakgrund
Norra Västinanlands Utbildningsförbund ska upplösas. 1 samband med upplösningen ska
förbundets pensionsskulder regleras mellan medlemskommunerna. 1 enHgheten med
överenskommelse mellan kommuncheferna har extern part anditats för att ta fram
rekommendationer pä hantering av pensionsskulderna vid upplösningen av förbundet.
Lppdraget genomfördes av Söderberg & Parti er. Ärendet har beretts av kommuncheferna
samt ekonomichef vid förbundet/Fagersta och Norberg.

Ärendet
Din pensionsskulder i kommuner och kommunalförbund
-insi’aiØtbnuh’lse — skuld utan/or bc,la,zsräkuhik’n

• Gäller upparberad skuld till och med år 1997.
• Der finns ingen bokford skuld. 1. thetalnmg sker manadigen till nuvarande

pensionarer och utbetalningen blir att likstidla med kostnaden.
• Kommuner och kommunalförbund upplyser om ansvarsförbindelsens storlek i

itrsredovisningen. Kvarvarande skuld indexeras årligen.

Avsä//nhg/?irpenskmei’ — skuld i /mla,:sräkninzen
• Gäller upparbetad skuld frän 1998.
• \risas som bokford skuld 1 organisationens balansräkning.
• Skulden motsvaras av organisationens skuld till de som tjänar över 7,5 pbb/år
• Skulden förändras urifran de personer och lönenivaer som finns i organisationen
• Årets skuldförändring blir årets kostnad.
• Lppvisad skuld är kostnadsförd.

Alternativa lösningar
Följande alternativ har urvärderats:

• Kontoföring

• Förvaltning
• Stiftelse

• Försäkring

Alternativen har utvärderats utifrån nedanstående bedömningsgrundcr:
• Så litet kvan-arande ätagande rörande pensioner som möjligt mellan kommunerna efter

upplösningen av förbundet
• Ej för komplicerade lösningar
• En så rättvis uppdelning vad gäller både kostnader och risker som möjligt

iv

Postadress: 737 80 Fagersta 0223 - 140 00 växel Plusgiro: 12 37 80-9Besöksadress: Norbergsvägen 19 e-post: infofagersta.se Bankgiro: 547-6890
hemsida: fagersta.se Org. nt 212000—2106



1 den mån i Förbundet existerande avtal måste omförhandlas med anledning av att
Fagersta kommun övertar huvudmannaskapet för verksamheten svarar Förbundet
för samtliga kosmader som därvid uppkommer. Fagersta kommun svarar för
samtliga kostnader med anledning av kommunens nyteckning av avtal.

15 Bokslutsrevision

Fagersta kommun kommer upprätta bokslut i samband med upplösningen av
Förbundet och räkenskapernas avslutning den 30 april 2022. Bokslutet kommer att
upprättas i enlighet med samma principer som den senaste årsredovisningen.
Revision ska genomföras av den valda revisionen i Förbundet.

Fagersta kommuns kostnader för den ekonomiadministradon som föranleds av
åtgärderna enligt första stycket ska regleras i samband med den slutliga regleringen
och avstämmas med övriga kommuner.

16 Tvist

Inst i anledning av detta avtal prövas vid allmän domstol.

18 Tillägg eller rörändringar i Avtalet

Tillägg eller förändringar i Avtalet som sker senast på Tillträdesdagen kräver för sin
giltighet att de ska vara skriftliga och undertecknade av samtliga dä existerande
parter.

Detta avtal har upprättats i fyra (4) likalydande exemplar, varav parterna tagit ett
vardera.

Till detta avtal hör följande bilagor

a. Beskrivning av hantering av pensionsåtaganden.
b. Överenskommelse gällande hantering av pensionsåtaganden inom Norra

Väsimanlands LEtbildningsförbund
c. Förteckning över de leveranrörs- och hyresavtal som på Tifiträdesdagen

förs över från Norra Västmanlands Utbildningsförbund till Fagersta
kommun



baseras per capita, det vill säga antalet invånare i respektive kommun den 1 januari
året före verksamhetsåret.

Fagersta kommun ska, på rifiträdesdagen, ersätta gvmnasieförbundet för tillgångar i
form av maskiner, inventarier och lager, i enlighet med värdering upprättad av
extern part.

För att hantera skiftena upprättas ett avräkningskonto för respektive kommun och
alla fördelningar av tillgångar och skulder bokförs i redovisningen mot
kommunernas avräkningskonto. När balansräkningens alla poster är fördelade ska
avstämningen av avräkningskonton ske mot medlemskommunernas andelar av det
egna kapitalet När allt är skiftat återstår det i redovisningen tre avräkningskonton,
ett per medlemskommun, och ert likvidkonto. En extem part anlitas för detta.

§ 10 Avtal

På Tifiträdesdagen överförs de avtal som förcecknats i Bilaga 2 till Fagersta
kommun.

1 bilaga 3 förtecknas även hvresavtal, fördelat på de som har sagts upp och de som
inte har sagts upp.

11 Arkiv

På 1’illtiädesdagen tar Fagersta kommun över Förbundets samtliga arkiv och ansvar
enligt arkivlagen. Vid denna tidpunkt ska arkivet vara gallrat, sorterat, förtecknat
och arkiverat i enlighet med bestämmelserna i arkivlagen.

Juridisk tvist som uppkommit under Förbundets tid som huvudman

Förbundsmedlemmama ansvarar solidariskt för juridisk tvist som hänför sig dli
tiden innan Tillerädesdagen. Den part som får information om en sådan tvist ska
omgående kontakta övriga parter.

Eventuella skadestånd eller övrigt ska regleras enligt de principer som används i
förbundsordningen 10 fördelning av skulder och tillgångar.

13 Ekonomisk balans

Förbundet ska fram till Tillträdesdagen vidta åtgärder så att verksamheten ska vara i
ekonomisk balans, vilket bland annat kan innebära att eventuell övertalig personal
är avvecklad. Arbetet ska bedrivas med Fagersta kommun.

14 Awecklingskosmader

1 första hand ska avrecklingsprocessen hanteras genom att medlemskommunerna
bidrar med egna resurser inom de olika områdena. Kostnader för Förbundet som
uppstår till följd av avvecklingen ska lösas i samråd mellan medlemskommunema
och förbundet. Kostnaderna ska fördelas enligt samma princip som fördelning av
tillgångar och skulder enligt 9 ovan. 1 avvecklingskostnader ingår till exempel
kostnader för ekonomiadministration, hantering av avtal, IT-system och avveckling
av personal.



• Den 3/ december 2020 ska respektive Förbundsme&em ha ingått detta avtal.
• Senast den 3/mars2021 ska Fagersta kommun ha tecknat ett

inrangetingsavtal som reglerar personalövertagandet,
• Den 30 juni 2021 upphör Förbundets verksamhet och det ska därefter vara

avvecklat och slutreglerat den 30april2022,
• Den i»ll 202! ska Fagersta kommun överta huvudmannaskapet för den

verksamhet Förbundet bedriver.

Overgång av Förbundets verksamhet

Förbundets verksamhet övergår vid Tillträdesdagen till Fagersta kommun.

Personalöverföring

Fagersta kommun förbinder sig, i enlighet 6 b § lagen (1982:80) om
anställningsskydd, att åta sig Förbundets rättigheter och skyldigheter på grund av de
anställningsavtal och de anställningsförhMlanden som gäller påI’fflträdesdagen.
Fagersta kommun åtagande gäller dock inte ålders-, invaliditets- eller
efterlevandeförmåner i enlighet med tredje stycket i den nyssnämnda
bestämmelsen.

En särskild förteckning ska upprättas innehållande samdig Övertagen personal med
angivande av position, lön, löneförmäner, anställningstid och uppsägningstid.

Förbundets ska senast på Tiiträdesdagen ha fullgjort sin föthandlingsskyldigher
enligt lagen (1976:508) om medbestämmande i arbetslivet.

Senast den 31 mars 2021 ska Fagersta kommun och fackliga organisationer ha
ingått i ett inrangeringsavtal som reglerar personalövertagandet.

Evenwell kostnad för personal som väljer att kvarstå i förbundet efter den 1juli
2021 hanteras som en anrecklingskostnad enligt §14 nedan.

Pensionsåtagande

Förbundet ska innan Tilltsädesdagen rapportera av Övertagen personal till KPA.
Fagersta kommun ska inom samma tid rapportera in Övertagen personal till KPA.
Medlemskommunerna hari ett separat avtal, bilaga 1, träffat en överenskommelse
om inlösen av pensionsätagandena inom Förbundet.

Semesterlöneskuld samt skuld avseende innestående mer och övertid

1 samband med att personalen överförs till Fagersta kommun övertar den ansvaret
för inarbetad semester upp till avtalade begränsningar. För detta kompenseras
Fagersta kommun av Förbundet. Mer- och övertid ska slutregleras av förbundet
senast 30 juni år 2021.

§ 9 Tillgångar och skulder

Skifte av tillgångar och skulder, med undantag för pensionsåtagande, ska göras i
enlighet med §10 i förbundsordningen. Av §10 framgår att skifre av förbundets
behållna tillgångar eller skulder som föranleds av förbundets upplösning ska

4
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Upplösningsavtal gällande Norra Västmanlands
Utbildningsförbund

1 Parter

Parter i detta avtal är

1) Fagersta kommun, org.nr. 212000-2106

2) Norbergs kommun, org.nr. 212000-2072

3) Skinnskattebergs kommun, org.nr. 212000-2023

4) Norra \Tästmanlands Utbildningsförbund, org.nr. 222000-0927

Parterna 1—3 utgör medlemmarna i Norra \Tästmanlands Utbildningsförbund.
l’ortsattnmgsvis benamns parterna 1—3 “Förbundsmedlemmar” och part 4
“lorbundet”.

Bakgrund

Förbundsmedleinmarnas samverkan inom förbundet regleras i en
Förbundsordtung som trädde i kraft den 1januari2020. 1 enlighet med 13 i denna
torbundsordmng ska Förbundet upplösas per den 31 dL’CW#hLT 202!

Detta avtal avser att i enlighet med Il, 13 och 14 i Förbundsordningen reglera
Förbundsmedlemmarnas mellanhavanden i anledning av avveckling av Förbundet
samt Förbundets åtaganden inför detsamma.

3 Definitioner

Med Avtalet avses detta avtal jämte samtliga bilagor,

Med Avraisdagen avses dagen då den sista av FörbundsmcWemmarna
undertecknade avtalet.

Med dllträdesdagen avses den 1 juli 202!

Med övertagen personal avses de anställda som godtar att övergå dli anställning hos
Fagersta kommun på Tillädesdagen.

Tidpian

Följande ddplan gäller för avvecklingen av Förbundet

4-/
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Skinnskaffebergs kommun
2020 —10-08

Dnr...t3 1oo-s2— jafrM-
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Motion om att minska antalet fullmäktigeledamöter 2022

1 Skinnskatteberg har vi idag 31 ledamöler i kommunflillmäktige. Fullmäktige bestämmer hur många
ledamöter fullmäktige ska ha.

Det står att läsa i kommunallagen att antalet ledamöter ska bestämmas till ett udda tal och minst

1. 21 ledamöter i kommuner med högst 8000 röstberättigade.

2. 31 ledamöter i kommuner med över 8000 röstberättigade.

Antalet ledamöter ökas med antalet röstberättigade i kommunen.

Lag (2019:835).

Ersättare i kommunfullmäktige ska utgöra en viss andel, dock högst till hälften av det antal platser
som varje parti rar i fullmäktige.

Beslut om antal ledamöter och ersättare ska fattas röre utgången av februari månad valåret. (2022).

Sverigedemokraterna Skinnskatteberg anser all den politiska kostymen inte ska vara orimligt stor och
kostsam. Vi anser att vi Mr en bra representation f6r våra invånare även med en minskning av antalet
Ledamöter.

Med hänvisning till det ovan anrörda yrkar vi Sverigcdemokrater på:

-att fullmäktige beslutar att antalet ledamöter i kommunfullmäktige i Sldnnskatteberg
ska vara 21.

-att antalet ersättare ska utgöra hälften av det antal platser som varje parti får 1
fullmäktige.

-att beslut ska fattas före utgången av februari månad 2022 och att Länsstyrelsen genast
underrättas om beslutet.

För Sverigedemokraterna Skinnsktatteberg 2020-10-05

Ewa Olsson Bergstedt Oscar Sjöstedt San von Walden

Pär Hallman



An2. Kurs i anbudsivnin!.

Motion
Skinnskattebergs kommun

2020 —10— 15

EnI. företagare är det byråkratiskt krångligt att delta i kommunala upphandlingar. En kurs
borde underlätta rent kunskapsmässigt deltagande vid kommunala upphandlingar

Med hänvisning till ovanstående yrkar vi,

kommunen anordnar en kurs flir kommunens företagare som vill delta vid kommunala
upphandlingar.

Skinnskatteberg 2020-10-14

Bo Öberg(m)
t

Ewa Olsson Bergstedt(SD)

S5kek4wt’frataw4z
. Sdnndwtteberg
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WlOtOfl Skinnskattebergs kommun

2020-10-15

Aug. Radhuslängan vid Aspebäcken.
Radhustängan vid Aspebäcken kan bli riktigt fina egna hem och kommunen borde släppa
dessa till privata ägare.

Med hänvisning till ovanstående yrkar jag,

att radhuslängan säljes,

Skinnskatteberg 2020-10-15

Bo Öberg(m)
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Färna, 2020-10-02Vs
Skinnskattcberg (‘OjSödra Skolvägen 2
739 70

Medborgarfbrslag: Sänk hastigheten från 50 km/ii till 30 knilh

Hej!

Jag och min familj flyttade till Färna, Skinnskattebergs Kommun, i December 2019.Min familj och en majoritet av de boende i samhället Fäma är djupt bekymrade över den rådandetrafiksimationen längs den del av väg 250 som löper igenom Fäma. De boende i Filma upplever denrådande trafiksimationen med de konstanta hastighetsöverträdelsema, av såväl långtradama sombilister, som ett starkt orosmoment. En majoritet av innevånama 1 Fäma är överens om att någotmåste göras då fordonskörare väljer att inte sänka från 80 km/Ii till rådande 50 km/Ii.Hastighetsöverträdelserna bidrar även till en ökad bullemivå dag som natt för boenden.

50 km/Ii sträckan genom Färna har en icke skyltad avsmalning där flera incidenser har registreratsav boenden och besökare och incidenser har även filmats. Vägsträckan är härt trafikerad och harfem utfaner utmed, Åsmansvägen, Strandvretsvägen, Södra Skolvägen och Stora Gatan. Personer iallmänhet känner stark oro för att använda in/utfarter i Fäma då de ofta “jagas” av tung trafikgenom 50km/Ii sträckan. 300 m från 501km sträckan finns en färskolaidagis där föräldrar hämtaroch lämnar sina barn. Vid skymning och giyning rör sig även mycket vilt på vägarna i Fäma.Lokalbefolkningen i Fäma uttrycker tom oro över att använda markerade trottoarer längs väg 250då alla vet att ytterst 11 fordonskörare sänker farten till 50 km/Ii.

1 Fäma finns en av Sveriges finaste ekoparker och Fäma Herrgård och Spa som har öppet året nmt.Snart flyttar även Fäma Brewery in i Fäma. Samhället i Fäma lever och utvecklas, vi boende iFilma värnar om vårt fina samhälle och valde därför att agera gällande trafiksituationen längs väg250. 1 somras kontaktade vi gemensamt Polismyndigheten Väsbnanland och bad dem komma tillFäma för att utföra hastighetskontroller. Under de 45-60 min polisen utförde fartkontroller i Färnaplockades kontinuerligt bilar in som överskred hastighetsbegränsningen Sokrn/h. Polisen harflertalet gånger nu utfört fartkontroller vid Filma och konstaterat att trafiksituationen är ett stortproblem, polisen har t.ex. upprättat s,k”Särskild insats”. Sektorehefen för Västmanlands Läns Polisär underrättad. Boende i Fäma har också kontaktat enskilda åkerier som hunnits registreras för att radem att agera mot sina chauffiirer som ofta sitter med mobiltelefon i handen och tung fot på gasen.
Vi som bor i Fäma är oroliga för att om inget görs snart så har vi en katastrof mitt i centrala Färna.Tankbilar, tunga transporter har inte en chans att stanna om en bil t.ex. skulle M haveri vid någon avutfadema. Många på orten har småbarn också. T.ex. r6r att ta sig till den lokala kiosken måstemånga barn korsa väg 250. Medborgarförslaget lyder som följande; Sänk hastigheten från 50km/Iitill 30km/Ii genom tätbebyggt område.

Med Vänlig Hälsning:
Leif Karlström

Kontakt: 072-025-9870
E-mail: leif 77 nrivatcatelia.com
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Mitt förslag
Bygga en frisbeegolfbana 1 Skinnskaftebergs kommun.

Motivering:
Nu under Covid-19 pandemin har frisbeegoif blivit mer populärt i Sverige. Detta är för all detär lätt att börja med spaden och precis som golfen kan man hålla avstånd lätt.

Det är dock lite glest med banor (Västmanland, det finns i nuläget bara 4. Alla har inte Udeller råd att åka till en annan ort eller stad för all utöva sporten. Det skulle också ge personeren till anledning all besöka Skinnskalleberg.

Det finns inte jällemycket variation i aktiviteter i Skinnskatteberg i nuläget. Det finns rum förnågot nytt för oss i Skinnskalleberg att se fram emot. Alla vill säkert inte börja i en lagsportför all ha en anledning att motionera och röra på sig. Fdsbeegolfen ger möjlighet till tävlingarmen är även en sport som individuella personer kan utöva själva.

Om man då skulle bygga en bana 1 Skinnskatteberg kan man kanske använda någon öppenyta som knappt används längre för att göra det heta billigt. Korgarna är inte så dyra jämförtmed vad man får utav det. Nu är jag inte expert på vart kommunen får eller inte får bygga enbana, men t.ex. Herrgårdsängen eller Klockarberget känns som bra centrala ställen attbygga en bana på. Man skulle även kunna bygga en skogsbana Inom kommunen.

Kontaktuppgifter
Albin Alm Johansson
Stybbvägen 41
0766506214
ablneddle©gmail.com

Underskrift:

AIb 4L


